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od reda~cj ł 
Dzieci i młodzież doczekała się ferii zimowych. Niestety pozostają one 

jedynie z nazwy. O tych wymarzonych feriach mówią nasi młodzi rozmówcy. Pozo
stając w kręgu zainteresowań najmłodszych mieszkańców Polkowic zaprosimy 
Państwa na wieczór Muzy w krótkiej spódniczce. O tym wszystkim na stronie 
dziecięcej. Dorosłym proponujemy rozmowę ze starostą oraz ocenę niektórych z 
Państwa dotyczącą reformy oświaty, która obowiązywać będzie od nowego roku 
szkolnego. 
Oferta naszej lektury może być wzbogacona o propozycje Państwa, Czekamy na 

Wasze telefony i listy. 

TYDZIEŃ Z GŁOWY 
* W ostatniej chwili 

Rada Powiatowa doko
nała wybory starosty i za
rządu powiatu polkowic
kiego. Rzutem na taśmę 
wybrano także przewod
niczących poszczegól
nych komisji. Radni byli 
jednomyślni co do wybo
ru zarówno zarządu, jak 
i szefów komisji Rady 
Powiatowej. 

* Ministerstwo Skar
bu Państwa podjęło de
cyzję o pozbyciu się 
32,19% akcji KGHM PoI
ska Miedź S.A. należą
cych do Skarbu Państwa. 
Jest to realizacja wcze
śniejszych zapowiedzi 
ministra Emila Wąsacza, 
który zaraz po objęciu 
urzędu ministra poinfor
mował o konieczności 
dokończenia prywatyza
cji Polskiej Miedzi. 
Wyjątkowo zgodną decy
zję podjęło pięć związ
ków zawodowych w Pol
skiej Miedzi ogłaszając 
pogotowie strajkowe. 
Związkowcy są przeciw
ni decyzji Ministra Skar
bu. 

* Powstaną cztery 
ekspertyzy dotyczące za
grzybionego budynku 
czynszowego przy ul. 
Wojska Polskiego. Sze-

Niektórzy mieszkańcy gminy Grębocice woleliby nale
żeć do powiatu Głogowskiego. Ich zdaniem gmina z 
faktu przyłączenia do powiatu polkowickiego więcej stra
ciła niż zyskała. Niezadowleni mieszkańcy mówią nawet 
o przeprowadzeniu referendum w sprawie odłączenia 
się od powiatu. 

Niezadowoleni (?) 
Takich rozwiązań chcieli

by politycy AWS. Nie wiado
mo jednak. czy to politycy 
podgrzewają niezdrową at
mosferę wokół pierwszych 
tygodni działalności reformy 
administracyjnej. czy są tyl
ko wyrazicielami opinii więk
szości mieszkańców. 

Za nieporządek i nie przy
gotowanie gminy do połącze
nia z powiatem polkowickim 
lokalna AWS obwinia wójta i 
przewodniczącego rady Grę
bocie. 

Wójt Bunkiewicz zwraca 
uwagę, że w oskarżeniach 
tych więcej jest demagogii i 
ataków personalnych na jego 
osobę , niż merytorycznych 

argumentów. Zdaniem wój
ta, należy wziąć pod uwagę. 
że powiat. jak i sama refor
ma, jest młodym organi
zmem. któremu należy po
zwolić rozwijać się. 

Dzięki włączeniu Grębo

cie do powiatu polkowickie
go gmina ta liczy na finanso
we wsparcie służby zdrowia. 
Zakłada również rozwiąza

nie problemu bezrobocia na 
swoim terenie. Głogów od 
dawna nie miał nic do zaofe
rowania bezrobotnym z 
ościennych gmin. Nie ulega 
wątpliwości, że rozwiązane 

zostaną także obecne pro
blemy komunikacyjne. 

Grębocice, Gaworzyce ... kto następny? 
W Gaworzycach także 

narzekają na powiat polko
wieki. Tu również przebąku
je się o referendum. mówiąc 
o uciążliwościach i niedogod
nościach . Największe nieza
dowolenie wśród ludzi budzi 
przeniesienie Urzędu Skar
bowego z Głogowa do Lubi
na. Wydłuża to podróż rozli
czających się z fiskusem. 

Istną gehennę przecho
dzą także bezrobotni z Ga
worzyc, którzy aż dwa razy 
w miesiącu muszą kontakto-

wać się z właściwym Urzę
dem Pracy. Na domiar złego 
nie czeka tu na nich zbyt wie
le ofert. Czy w tej sytuacji 
mogą liczyć na Polkowice, 
opiekujące się również pię
cioma pozostałymi gminami? 
Skromnym rozwiązaniem 

może być sto etatów, o które 
gmina Gaworzyce zamierza 
wystąpić do RUP-u w ra
mach organizacji robót inter
wencyjnych. 

<r cd. str. 4 

RedaRtor mczeity 
AY'drze) Lecn 

rzej o tej sprawie zamie
rzamy napisać w przy
szłym numerze Informa
tora. Zainteresowane 
strony prosimy o telefa 
niczny kontakt z redak
cją. 

* Kończy się pierw
szy miesiąc działalności 
zreformowanej służby 
zdrowia. 

* Trwają wstępne 
prace nad wdrażaniem 
nowej reformy oświaty. 
Autorzy projektu zakła
dają, że szkoła podsta
wowa to klasy od pierw
szej do szóstej. Trzy kla
sy gimnazjum, a więc li
cząc po staremu to kla
sy 7, 8 i 9. I wreszci( 
szkoły średnie funkcjo
nujące na dotychczaso
wych zasadach. Licea 
ogólnokształcące i szko
ły techniczne. Polkowic
kie gimnazjum mieścić 
się będzie w dotychcza
sowej SP-4. 

* W jesiennej sce
nerii dzieci i młodzież 
wkroczyła w drugi ty
dzień tegorocznych feńl 
zimowych. Szkoły, hufiec 
ZHP oraz placówki kul
turalne przygotowały 
atrakcyjny program dla 
wszystkich pozostają
cych na miejscu. 

(ale) 
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Na dwa dni przed ustawowym terminem udało się radnym powiatowym wybrać starostę. Podczas ostatniej sesji 
jednogłosnie przyjęto kandydaturę Marka Tramsia. 

DOCIERANIE POWIATU 
Z Markiem Tramsiem, starostą powiatu polkowickiego, rozmawia Marcin Wołoszczuk 

- Z wykształcenia jest Pan historykiem. Tymczasem pań
skie nazwisko zostało wpisane do annałów historii Polkowic 
jako pierwszego starosty polkowickiego. 

- Nie staram się myśleć takimi kategoriami. Wydaje mi 
się, że ważniejsze są dokonania ludzi rządzących powiatem, 
gdyż to one będą oceniane przez potomnych. Pierwsze oce
ny funkcjonowania starostwa powinny mieć miejsce dopiero 
po pół roku działalności. Osobiście liczę, że wszystkie ocze
kiwania społeczności powiatowej zostaną spełnione. 

- Był Pan jedynym kandydatem na starostę, wybranym jed
nogłośnie. Czy w związku z tym uważa się Pan za fachowca 
nie budzącego żadnych wątpliwości? 

- Stuprocentowe poparcie wśród radnych odbieram jako 
ogromny kredyt zaufania do mojej osoby. Pragnę jednak 
podkreślić, że w urzędzie rzeczywiście pracują fachowcy. 
S ruktury powiatu tworzone są w oparciu o doświadczone 

(ry, które znają swoje kompetencje i wiedzą jak podcho
aZlć do petentów. Wszyscy nasi urzędnicy wychodzą z zało
żenia, że to starostwo powiatowe służy mieszkańcom, a nie 
odwrotnie. 

- Od początku swojej pracy staje Pan przed poważnymi 
problemami. Najważniejszymi z nich wydają się bezrobocie i 
trudności komunikacyjne. Jak zamie
rza je Pan rozwiązać? 

- Bezrobocie, komunikacja, a tak
że prawidłowe funkcjonowanie służ
by zdrowia pozostają obecnie naj
ważniejszymi problemami do rozwią
zania. W sprawie poprawy połączeń 
komunikacyjnych trwają rozmowy z 
głogowskim i lubińskim PKS-em. 
Myślę, że zakończą się one pomyśl
nie. Ich efektem będzie wyraźna po
prawa komunikacji pomiędzy Polko
wicami i gminami tworzącymi powiat. 
Co do bezrobocia? Czynimy także 
s rania o pomyślne rozwiązanie problemu. Nie ukrywam, że 

Jmne nadzieje wiążę z funkcjonowaniem polkowickiej Spe
c alnej Strefy Ekonomicznej. Podczas niedawnego spotkania 
przedstawicieli Volkswagena i Royal Europa z bezrobotnymi 
udało się wypracować pewne stanowiska, które powinny 
uzdrowić sytuację. 

- Wracając do kwestii komunikacyjnej. Czy rozważana była 
możliwość utworzenia w Polkowicach własnej bazy autobuso
wej obsługującej teren powiatu? 

- Na dzień dzisiejszy koncepcja ta nie jest rozważana. 
Czynione są natomiast starania ponownego uruchomienia 
dworca autobusowego. Myślę, że taki profesjonalny m.in. z 
informacją kasami biletowymi z pewnością poprawi komfort 
podróżujących. 

- Równie istotnym problemem jest utrzymanie jedności po
wiatu. Ostatnio pojawiają się informacje o gminach dążących 
do odłączenia się od powiatu. Czy istnieje taka groźba? Czy 
może dojść do rozpadu powiatu przed rozpoczęciem jego peł
nej działalności? 

- Rzeczywiście, docierają do nas informacje o niezadowo
leniu wśród mieszkańców niektórych gmin. Trzeba jednak 
pamiętać, że powiat jest młodą strukturą jeszcze "docierają
cą" się. Nie dopuszczam myśli o rozpadzie. Uważam, że nie 
ma takiego zagrożenia dla polkowickiego starostwa. Rozu
miem rozżalenie mieszkańców gmin borykających się z róż-

nymi problemami. Zapewniam, że czynione są starania, aby ' 
obecną sytuację diametralnie odmienić. Na początku tego 
tygodnia doszło do porozumienia z Urzędem Skarbo
wym w Lubinie, w wyniku którego w siedzibie starostwa 
zostanie otwarty punkt informacyjno-konsultacyjny. Raz 
w tygodniu, w środy w godzinach 10-17, pracownicy 
Urzędu Skarbowego będą przyjmować interesantów. W 
punkcie będzie można nabyć deklaracje podatkowe, uzy
skać porady oraz złożyć wypełniony PIT. Jest to pierwsze 
ułatwienie dla mieszkańców powiatu, którzy nie będą musieli 
poświęcać swój czas na wyjazd do Lubina. 

- Przy okazji, proszę o więcej szczegółów w sprawie two
rzenia instytucji powiatowych? 

- Ustawa o samorządzie powiatowym szczegółowo okre
śla zakres instytucji, które muszą znajdować się w staro
stwie. Mają one na celu poprawę warunków życia mieszkań
ców powiatu. Jednakże ich utworzenie wymaga czasu i cier
pliwości. W niedalekiej przyszłości powołany zostanie pełno
mocnik ds. opieki społecznej. Jego zadaniem będzie utwo
rzenie Powiatowego Centrum Pomocy Społecznej - instytu
cji ważnej w strukturach powiatu. Nowością będzie również 
Ośrodek Geodezji i Kartografii bezpośrednio związany z nad

zorem budowlanym. Trwają rozmowy 
w sprawie utworzenia Powiatowego 
Zarządu Dróg Publicznych. Kolejną 
instytucją powiatową będzie Sanepid. 
Wcześniej wspomniałem już o Urzę
dzie Skarbowym. W najbliższych mie
siącach wszystkie wymienione insty
tucje zaczną funkcjonować. 

- Każde szanujące się miasto po
wiatowe powinno mieć szpital. Kiedy 
doczekamy się tej placówki? 

- Jest to ogromne wyzwa
nie. Trzeba jednak pamiętać, że roz
poczęcie tak wielkiej inwestycji jest 

praktycznie niemożliwe dla samego powiatu. Potrzebne jest 
daleko idące wsparcie gmin, a szczególnie polkowickiej. 
Obecnie budowa szpitala pozostaje w dalszych planach. 
Należy pamiętać, że szpital nie jest instytucją warunkującą 
istnienie powiatu. Niemniej jednak jest to niezbędna inwe
stycja. Znane jest jej docelowe miejsce (Nowe PolkowiceJ 
określone w planie zagospodaro~/ania przestrzennego. 

- Wielu mieszkańców miasta interesuje przyszłość Miej
sko-Gminnej Biblioteki Publicznej. Czy zostanie ona przekształ
cona w placówkę powiatową, a co za tym idzie zmieniona 
również jej obecna siedziba? 

- W tej chwili mogę jedynie potwierdzić, że przewiduje się 
jej utworzenie. Obecna siedziba starostwa była początkowo 
przeznaczona na bibliotekę. Utworzenie jednak Miejskiej Stre
fy Usług Publicznych spowodowało zmianę tej decyzji. Po
mieszczenia tego budynku zostały tymczasowo zaadapto
wane na potrzeby Strefy. Obecnie pojawiła się koncepcja, 
aby ze Starówki usunąć wszelkie "czerwone tablice" wska
zujące siedziby urzędów. Rynek ma w tych założeniach peł
nić funkcje gastronomiczno-handlowe, a nie urzędnicze jak 
obecnie. W tej sytuacji budynek obecnego starostwa powró
ciłby do pierwotnego właściciela. 
- Dziękuję za rozmowę. 
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Nie jest tak źle ... 
... jak podają niektóre środo
wiska i środki przekazu. Nie 
prawdą jest, że w kierunku 
poprawy tej sytuacji nic nie 
zrobiono. Trwają pertraktacje 
z przedstawicielstwami gło
gowskiego i lubińskiego PKS
u. Pod koniec lutego znane 
będą wyniki tych rozmów, i 
być może wówczas uda się 
rozwiązać problemy komuni
kacyjne Grębocic i Gaworzyc. 

Najprawdopodobniej jesz
cze przed ostatecznym ter
minem składania zeznań po
datkowych utworzona zosta
nie w Polkowicach delegatu
ra Urzędu Skarbowego. 

Zdaniem członków zarządu 
powiatu, nie ma mowy o odłą
czeniu się którejkolwiek z 
gmin . Sam starosta Marek 
Tramś zamierza skutecznie 
działać na rzecz zintegrowa
nia społeczności powiatowej. 
Razem z radą gminy zamie
rza uzdrowić obecną sytu
ację · 

Mamy nadzieję . że stara
nia integrujące polkowicki po
wiat przyniosą pozytywne 
efekty. Szkoda byłoby bo
wiem zaprzepaścić wielolet
nie starania o jego powsta
nie. (jola) 

Ogłoszenia drobne 

1. Niemiecki - korepety
cje. magister. 
tel. 845-03-20 
2. P r z e p i s y w a n i e 
tekstów, usługi informa
tyczne 
tel. 0603 167 975 
3. Korepetycje z mate
matyki - tel. 845-32-85 
4. Komputerowe przepi
sywanie tekstów - kon
takt po godzinie 17.00 
tel. 847-42-13 
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" ... Konieczność przeprowadzenia reformy oświatowego systemu profilaktyki i opieki wynika 
z n/enadążania jego podstawowych instytucji za szybko zmieniającymi się warunkami życia. 
Warunki te wpływają na osłabienie integracji rodziny i społeczności, co stanowi główne 
źródło zagrożeń opiekuńczych i wychowawczych dzieci i młodzieży ... " 

Fragment projektu Reformy Systemu Edukacji 

; ; 

ROZDARTA SP01ECZNOSC 
Każdy projekt, również 

i ten, ma swoich zwolenni
ków i przeciwników. Oto 
niektóre wypowiedzi 
mieszkańców Polkowic, 
pośrednio i bezpośrednio 
związanych z zachodzący
mi zmianami w reformie 
oświaty. 

W 2003 r. będę zdawał 
zreformowaną maturę . Nie 
będzie mi przeszkadzać ko
misja egzaminacyjna z ze
wnątrz. Myślę . że zmiany, w 
tym również pisemna mate
matyka. nie będą dla mnie 
czymś strasznym. Moim zda
niem nie potrzebne to będzie 
komuś, kto jest w liceum o 
profilu np. humanistycznym. 
Łukasz, uczeń Technikum 
Informatycznego 

ny i nie mam nic przeciwko 
nim. Podejrzewam, że bę
dzie to lepszy system na
uczania. Tak jest przecież w 
krajach wiodących . Kto wie. 
może przez tę reformę zbli
żymy się choć trochę do kra
jów tej lepszej części Euro
py. Utworzenie gimnazjum w 
SP-4 uważam za dobry po
mysł. Uczniowie kończący 
podstawówkę staną się 

przez to bardziej wyróżnieni 
i ważniejsi. Nastąpi podział 
wieku. Z kolei nauczyciele. 
zwłaszcza ci starsi , obawia
ją się tej reformy. Są niepew
ni jutra. Boją się zwolnień . 

W szkołach podstawowych 
zostanie przecież tylko sześć 
klas. Osobiście jestem 
otwarta na zmiany. 
Aleksandra, nauczycielka 
z SP-2 

dzieć, że nie jesteśmy do niej 
absolutnie przygotowani. 
Praktycznie nikt nic nie wie. 
Nawet od strony technicznej. 
Przecież ma to być szkoła 
bez dzwonków. Mają być sto
sowane bloki przedmiotowe 
i edukacyjne. Nikt z nas nie 
wie, jak te problemy rozwią
zać . Owszem, to o czym sły
szymy, to szczytne ideały. 

Tylko jak to wszystko m,!> 

wyglądać w codziennej. sz 
rej pracy? Obawiam się , że 
tego nikt nie wie . Jedno jest 
natomiast pewne. Wszystko 
zrzucone zostanie na barki 
nauczycieli. Mam cichą na
dzieję , że wdrażanie tej re
formy zostanie odłożone na 
jakiś czas, póki jej autorzy 
nie przemyślą wszystkiego 
od początku do końca. 

Nauczycielka 
Jestem uczniem SP-4. 

Teraz w szkole je- r-=-~-------J:i=iiiiiiiiiir;;:-Ai!iiiii;;;;:;;:~ Boję się o swo-

steśmy razem. We dzieci , czy przy-
wrześniu tego roku padkiem nie zostaną 
rozbiją nas i po- ~.:::s~ ____ ; --::J skrzywdzone. Wiem, ... ,... ... 
przerzucaja do in- .... ~ ._1 II m~' ~J~ że zostaną rozdzie-
nych szkół. Ja będę . ..._ .. ;l ;: ~:jQjjI lone i przydzielone do 
chodził do "dwójki", ; l!! !!! ~ -",,_ różnych szkól. Narz 
ale nie chce się tam ;;; ._ =~ b. ., cona rejonizacja spo-
uczyć. Chciałbym __ ~:::- woduje rozbicie tych 
zostać w naszej małych społeczności. 
szkole. Znam tu ======~-'-":"'="''======-----'== Mój syn dobrze się 

wszystkie klasy i nauczycie- Reforma szkolna jest tak uczy. Boję się jednak. że te 
li. Mam też fajnych kolegów. źle przygotowana, jak refor- zmiany źle na niego wpłyną. 
Szkoda mi się z nimi rozsta- ma służby zdrowia. Jeśli nie Nie wiem, czy w innej szkole 
wać. Gdybym mógł wybierać. gorzej. Od ładnych paru lat będzie taki sam poziom nu-
chciałbym zostać w SP-4 aż pracuję w szkole podstawo- czania. jak w dotychczaso-
do ósmej klasy. wej, a więc z uczniami wy- wej. Dodatkowy stres spowo-

Krystian, uczeń III kI. SP konuję pracę u podstaw. dują egzaminy kończące 

Nowa refoma oświaty na 
pewno zmieni bardzo dużo 
w szkolnictwie. Będzie to 
moim zdaniem zmiana na 
dobre, choć nie od razu wi
doczna. Na początku z pew
nością będzie dużo bałaga

nu i zamieszania, ale nie ma 
co dłużej czekać. Lubię zmia-

Uczestniczyłam w specjali- podstawówkę. 

stycznym kursie, na którym Szczególnie odbije się to na 
miałam nadzieję dowiedzieć dzieciach o słabej odporno
się rzeczy ważnych , facho- ści psychicznej. 
wych i rzeczy, dzięki którym Pani Halina, matka ucznia 
przestanę się bać . Szczerze z SP-4 
mówiąc kurs ten nie rozwiał 
moich obaw. Osobiście nie 
jestem przeciwna samej re
formie, jednak muszę powie-

A/e.lla Kn,yżanowska 
Andrzej lech 
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" 
Renata" 

ul. Górników 31, ul. K.B.Kominka 5H 

AKTUALNOŚCI 
~Przy zakupie dużego opakowania pieluszek PAMPERS - pakiet chusteczek higienicznych TEMPO· GRATIS!!! 
4 Przy zakupie proszków V/Z/R, ARIEL, BOLO i TlX w foliowych opakowaniach - mydełko CAMAY . GRATIS!!! 
Zapraszamy na bezpłatne badanie rodzaju cery dnia Makijaż 6 lutego 1999 produktami fimlY YARDLEY 
5 lutego 99r. od godz. 1100 do 1800 w sklepie przy od godz. 1000 do 1400 w sklepie przy ul. Górników 31. 
uL Górników 31/ prowadzone przez kosmetyczkę. Przy zakupie kosmetyków finny YAROLEY (lakier + 
z laboratorium Dr. ER1S. pomadka) - puder prasowany GRATLSll! 

Serdecznie zapraszamy do skorzystania z naszej oferty promocyjnej, a także do zapoznania się z aktualnymi 
cenami produktów zamieszczonych w wydawanej co miesiąc gazetce. 

Dyrektor Domu Dziecka "Skarbek" 
w Polkowicach ogłasza przetarg 

nieograniczony na sprzedaż 
samochodu marki 

NYSA 

RENAULT KANGOO @ 
RENAULT 
TO PEŁNIA ZYCIA 

Firma G6my-Poczynek s.c. 
59-300 lubin, ul. SłowiańSka 23-25 

teł. (076)844·11-11. 644-45051 
fa.. (076) 642·17-25 

IDz. CZEŚC) ZAMIENNYCHI 

rok produkcji 1986; cena wywoławcza wynosi 2.000z1 
(słownie: dwa tysiące złotych) . Do przetargu mogą przystąpić 
osoby po wpłaceniu wadium w wysokości 10% ceny 
wywoławczej, do dnia 16.02.1999r. do godz. 1000 w kasie Domu 
Dziecka. Przetarg odbędzie się dnia 16.02.1999r. 
o godz. 1200 w Domu Dziecka "Skarbek" w Polkowicach 
ul. Browarna 1, tel. 845-13-26 

RENAULT TO PEŁNIA tyCIA ISERWlsl 

Sprzedaż samochodów używanych. 
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Biesiada piwna BUDIM -
Prelesi BUDłMU - Jonusz Bqakowski 
i MAXBUDU - Antoni Stnępek witajq biesiadnik6w. 

Dyrektorzy 
Zbigniew Bryja 
i Piolr Bienie<ki 
IOlpoaynajq 
trening przed 
rewoniowym 
meaem. . 

Preles KBIM 
Krzysztof Banoł 

Dyrektor Rysz9rd Górski i inżyniero
wie Wiesław Swieraynski i Wacław 
Torosek próbują wystartować swoim 
nowym wodolotem. 

i Preles VIESSMANN 
Polsko Artur Ulńch 
pogrążenie w tajnej 
naradzie wojennej. 

MAXBUD '99 
Pnl~d~lftw,ici~!11! włodz polkowiekich (wicestaroslo 

oral wiceburmistrz 
się świetnie". 

Prezes MAXBUD·u 
Antoni Strzępek 
i kierownik 
Stanisław 
lestayński 
WI'fWojq do 

PTBS Id1isłow 
StOI"IVńl,ki OłrIymoł 

nojnowoae· 
oprzynqdo. 

budowlane. 

D. Szymacha 
Fot: H. Rusewicz 
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Tylko -W salonie OPLA 
-------------- ZAPRASZAMY -------------

WAJM - CAR Sp. z 0.0. Safon- Serw;s cZlJnn,,: 

OPELB uf. Główna 2 tef. (076) 833-70-80 do 83 Pon - Piąt: 8 00 - 1Soq 
Glo(jów - Serbij 

HURTOWNIA 

IIDRU CZEI(II 
oferuje: 

- druki księgowe kadrowe, magazynowe, 
- segregatory, pojemniki, 
- wyposażenie biur 
- artykuły szkolne (długopisy, ołówki, gumki) 
- papier komputerowy 

(dowóz towaru własnym transportem) 

ul. Dąbrowskiego 5, Polkowice, tel. 845-33-12 
(obok" beczki "J 

Sobota: 9°0 _ 1500 

NASZ STYL 
Oferuje do sprzedaży: 

~LASZCZE, KOSTIUMY, 
ZAKIETY, GARNITURY 

oraz 
SZYCIE NA MIARĘ 

a także: 
ręczniki, pościel, obrusy i inne 

5'-3Z0 Polkowice, uL Lipowa 1.5/1.6 
cąDDe od 1.0·· do 1. ... 

".1J~;« htu !7ttu;«DtDf)8 • 
ul. Rynek 26, (na przeciwko UG) 

tel. 847-48-94 
zaprasza codziennie od 1000 do 21°0 

Polecamy: 
obiady domowe, napoje, piwo, przekąski, 
hamburgelY, frytki 
Organizujemy: 
imprezy okolicznościowe z pełną obsługą 
(także u klienta), 
RealizujenlY: zamówienia telefoniczne 
z dowozem na miejsce 
A ponadto: / 
pieczenie prosiaka, pieczenie indyka, / / 

/ ~\~ 
Zapraszamy /// ~ ",<.:j.~ 
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0[IT[b~~ ł(i!rliQt e r fi i '] 
[;som~®~ s.c. 

Systemy grzewcze, anitarne i gazowe 
PofkouJice, uL K.8.Mminfta 4, tef. (076) 865· 11-23, ttl. kom.: 0601 70·92.64 

ZAKŁAD POGRZEBOWY 
"OSTATNIA POSŁUGA" 

- TRUM y ( osnowe i dębowe), 
- PRZEWOZY (krajowe i zagraniczne), 
- KOMPLEKSOWE ZAŁATWIANIE 

FORMALNO' CI POGRZEBOWYCH 
I MEN ARNYCH. 

Polkowice, ul. Zachodnia 8 (obok Przychodni Stomatologicznej) 
telefon : 845-44-1 9 
telefony całodobowe: (076) 833·24·09/ 0601 55-35·06 

. ... . . -. ... ... . . 

OKNA· 
DRZWI 

-' 

ROLE1:Y, 
• 

WJJ'RY!fYr 

tej: (076) 845-24-01 
fax: (076) 845-44-81 

Jeśli spieszysz się do pracy, idziesz na imprezę. do kina, 
albo jeśli masz chore. wYmai!aiące 9pieki dziecko (ub rodziców , 

ZAOZWON! 
- kilkugodzinna opieka nad dziećmi, 
- opieka nad osobami starszymi 

Usługi świadczone są u Klienta. 
Oferujemy profesjonalną, solidną 
obsługę na codzień, również 
w niedzielę i święta . 

Szczegółowe informacje: 
tel. 845-45-58, ul. Kmicica 24/11 

KALETKA 

ZAPISY: 
DOM tel. 547-45-78 
SP - 3 tel. 845-16-42 

KURSY PRAWA JAZDY kat. "B" 
SERDECZNIE ZAPRASZAMY 05 LUTEGO 1999r. 

SALA 110 GODZINA 1700 

do SZKOtY PODSTAWOWEJ nr. 3 w Polkowicach 
zajęcia teoretyczne w piątki od 1700 do 1900, pytania testowe, 
komplet podręczników, badania lekarskie, cena kursu 600zł -
RATY l!! 
możliwość dokonywania opłat w ratach, możliwość WYkupienia 
jazd doskonalacych, nauka jazdy pod opieką doświadczonych 
wykładowców i instruktorów, nauka jazdy na nowych samocho
dach OPEL CORSA. 

Volkswagen Group 

GŁOGÓW 
Aleja Kazimierza 

Wielkiego 6 
tel./fax 833-56-11 
serwis 833-17-89 

Volkswagen Group 

Teraz 
w LUBINIE 

UL.KILIŃSKIEGO 5 
TEL. 841-55-83 

Seat Cordoba w cenie od 34.610,-
* wg. kursu DM z dnia 06.07.1998 r. 

Salon czynny od poniedziałku do piątku od 900 do 1800 ; 

soboty od goo do 1500 
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Który z tych dwóch rysunków pasl(j e do wolnego 
miejsca w tabelce? (uzasadnij swój wybór) 

Karty pocztowe z trzema prawidłowymi rozwiązaniami wezmą udział w losowaniu nagrody niespodzianki. Termin nadsyłania lub dostarczania do 
redakcji upływa 5 lutego. Jlby wybrać dla zwycięzcy odpowiednią nagrodę prosimy przy nazwisku podać wiek dziecka. 
MHo nam donieść, że zwycięzcą lamigłówkJ z 29 s1ycznia została Dagmara Wajdner z ul. Skalników. Nagroda jest do odebrania w siedzibie 

redakcji. Fundatorem nagrody Jest Klub Międzynarodowej Prasy I Książki w Lubinie ul. Armil Krajowe 25 

z zvcln mlOOSZVCH SPCR Ta strona przeznaczona jest dla naj młodszych Czytelników. Na pozostałych piszemy o problemach doro-
słych. Nigdy jednak dotąd nie poruszaliśmy Waszych spraw. Chcemy te zaległości nadrobić. Liczymy na Waszą 

współpracę. Piszcie o wszystkim. co wiąże się z codziennym życiem Waszej szkoły i klasy. Wiemy. że dzieje się wiele dobrego. Piszcie jednak i o tym 
co chcielibyście zmienić. ulepszyć. poprawić . Mamy nadzieję . że swoimi uwagami . spostrzeżeniami I propozycjami podzielą się także Wasi nauczycie
le. Z życia mlodszych sfer jest tytułem roboczym. Być może macie swoje propozycje. Czekamy na pierwsze sygnały i propozycje. 

MOJE MARZENIA 
Każdy z Was ma swoje 

marzenia. Jedne są realne. inne ... 
Są i te związane z wypoczynkiem. 
Rozmawiając z Waszymi rówie
śnikami okazało się. że ich ma
rzenia o feriach nie są wcale wy
górowane. Mówili o nich ucznio

wie klasy II A z SP-3. których wy
chowawczyniąjest Elżbieta Żart. 

Bardzo lubię bawić się na śniegu. Dlatego marzę o prawdziwej zimie. W Rzeszowie, 
gdzie mieszka moja babcia. śniegu na pewno jest więcej niż u nas i mogłabym 
pojeżdzić na sankach. Lubię być u babel. bo lam mogłabym pobawić się z moImi 
kuzynkami. Kasia Makaś 

Chciałabym z tatą jeździć na lodowisko, zjeżdżać na sankach z górki. W tym roku 
jadę z siostrą na zimowisko. Myślę. że będzie tam śWietnie. Justyna Kret 

Marzę o prawdziwych zimowych feriach. Wyjechać na zimowisko. gdzie mog/a
bym lepić bałwana. rzucać się śnieżkami i jeździć na sankach. Mogłabym też 
pojechać do babci na wieś i bawić się tam z pieskiem. Ewa MacieJewslla 

Najlepiej jest u babci w Sok%wie pod Warszawą. Tam Chciałbym pojechać 
na okres ferii. Przy okazji moglibyśmy mieć wspólnie z siostrą urodziny, z 
tortem i świeczkami. Bartek Karb/cki 

W tym roku ferie zimowe spędzę u wujka. Będę jeździć na sankach i 
łyżwach. Jeśli będzie śnieg to na pewno będę lepić bałwana. 

Sylwia Gromadecka 

Bardzo chciałbym wspólnie z rodzicami i młodszym braciszkiem pojechać do 
Zakopanego. Tam zawsze w czasie zimy j est dużo śniegu. Moglibyśmy pojeź
dzić na sankach. Gdyby było lodowisko chętnie pojeździłbym na łyżwach. 

Paweł KołodyJski 

Najbardziej lubię być w towarzystwie siostry. kuzynek i koleżanek. Bawilibyśmy 
się bez końca. Lubię też bawić się z moimi kotkami. Ania Szkucko 

Chętnie wyjechałbym na zimowisko. Mógłbym ta!de wyjechać do mojej babci. 
albo do cioci. Chciałbym. żeby było dużo śniegu. Tak aż po szyję. 

Paweł Dzierwa 

Gdybym mógł pojechać do Zakopanego to chętnIe obejrzałbym skocznię 
narciarską. Albo wyjechać do pradziadka w góry. Najchętniej pojechałbym 
jednak do Francji, żeby spotkać tam pi/karza Zidana. Michał Miler 

Umiem jeździć na nartach i dlatego ferie zimowe chciałbym spędzić w 
Zakopanem na skoczni. Ja też chciałbym pojechać do Francji 

Maciej Grzegorek 

MUZA W KRÓTKIEJ SPÓDNICZCE 
Właśnie pod takim hasłem w piątek ubiegłego tygodnia w polko

wlckieJ SP-3 odbyło się spotkanie młodych twórców. Było to czwarte 
spotkanie z lego cyklu. a pierwsze integracyjne. Oprócz dzieci z klas od 
trzeciej do ósmej, w tym 
roku po raz pierwszy w spo-
t k a n i u uczestniczyły 
także dzie- ci niepe/no-
sprawne z polkowickiego 
Stowarzy- szenia Dzieci 
Specjalnej Troski. W uro-
czym na- stroju, przy bla-
sku świec p reze ntowa li 
s woj ą wszechstronną 
twórczość. Były więc prace 
plastyczne i techniczne. 
Były także wiersze. pio-
senki i utwory muzyczne. Jedną z uczestniczek była prawie niewidząca 
pani Dorota Krajewska. która przedstawila swoje piękne wiersze. Swoją 
twórczość prezentowali także dorośli. przyjaciele szkoły. Między innymi 
pani Danuta Synowiec zaprezentowała napisaną przez siebie własną 
wizję Szkoły 21 wieku. Zresztą uczestnicy dzielili się tym wszystkim. co 
im w duszy gra. Pierwsze spotkanie integrujące te dwa środowiska twór
cze. przebiegające w miłej i serdecznej atmosferze. zakończyła wspólna 
zabawa. Gratulujemy znakomitego pomysłu , którego autorkami są Hele
na Pacyna i Jolanta Dobrzyńska. 

Kolumnę redaguje Beata Iwanlak 
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ZAKŁAD DRZEWNO-BUDOWLANY 

Szukasz mieszkania, domu? - przyjdź do nas! 
ZAKŁAD DRZEWNO-BUDOWLANY 

Przyjmujemy zapisy na mieszkania o powierzchni 
od 65 do 120m2 z garażem lub bez. Proponujemy budynki 
w zabudowie bliźniaczej szeregowej lub czterorodzinnej. 
Działki budowlane o powierzchni około 200m2 . 

Ceny konkurencyjne od 1050zł za m2 powierzchni użytkowej. 
Minimalny wkład własny 30% ustalonej kwoty - pozostałą część 

skredytuje Bank Zachodni kredytem budowlanym. 

Terminy realizacji od 6 do 18 miesięcy. 
Zakład Drzewno-Budowlany, ul. Krzywa 3,59-320 Polkowice. Tel./fax (076) 845-81-25 
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Z SOBINA DO 
WiOCH 

Dla piłkarzy Górnika był to 
pierwszy w tym roku sparingo
wy pojedynek. Ich przeciwni
kiem była l-ligowa drużyna Za
głębia Lubin. Ze względów tech
nicznych spotkanie to odbyło 
się w Sobinie. Tylko w pierw
szych kilku minutach gospoda
rze grali jak równorzędny part
ner. Póżniej do głosu doszli go
ście pokazując bardziej dojrza
ły futbol i zdecydowanie więk
sze doświadczenie. Przegrali
śmy spotkanie 0:5 (Oziarmaga, 
Klimek, Grzybowski, Lizak i Pio
trowski). 
Zagłębie Lubin: 
Mioduszewski - Żuraw, Adam
ski, Kozioł, Lizak, Górski, Kli
f t , Piotrowski, Grzybowski, 
t:.armaga, Cecot. 
Górnik Polkowice: 
Ruciński - Żyluk , Małucki, Kar
gol, Karmelita, Kułyk, Romać, 
Bugaj, Wojewódka, Cackowski, 
Salamoński. 
Oto co po meczu powiedzieli 
trenerzy obu zespołów. 
Mirosław Jabłoński: 
- Wynik dla mnie był sprawą 
drugorzędną. Zadowolony je
stem z niektórych elementów 
gry, chociaż piłka jeszcze nie 
do końca była posłuszna pilka
rzom, tak jakbym sobie tego 
życzył. Gra poszczególnych za
wodników pozwoli mi podjąć 
decyzję co do ostatecznego 
składu drużyny, która wyjedzie 
na zgrupowanie do Włoch. Być 
może znajdzie się w niej były 
bramkarz Gómika Maciej Kijew-

Mirosław Dragan: 
- Skłamałbym mówiąc, że nie 
zależało mi na wyniku. Zagłę
bie w tym spotkaniu było od 
początku faworytem, co zresz
tą było widoczne na boisku. 
Szczególnie, kiedy do gry wpro
wadziłem naszą młodzież. 

Zresztą i w konfrontacji z pod
stawowym zespołem była wi
doczna różnica w kulturze gry. 
Oczywiście na korzyść Zagłę
bia. Nasi piłkarze zagrali bar
dzo niefrasobliwie. Podobnie 
gramy w trzeciej lidze. I dlate
go, jeśli w przyszłości chce się 
wygrywać, trzeba pozbyć się 
złych nawyków. Sobotni spa
ring był dla nas znakomitą lek
cją. Usprawiedliwieniem jest 
fakt, że był to nasz pierwszy 
kontakt w okresie przygotowaw
czym. 

Mimo przenikliwego zimna 
mecz obejrzało ponad stu kibi
ców. Sparing był okazją do 
oceny dyspozycyjności wszyst
kich zawodników, w tym prze
testowania dwóch nowych pi/
karzy. Pierwszym z nich był 
bramkarz Jacek Ruciński z Ela
ny Toruń. Jest zawodnikiem o 
doskonałych warunkach fizycz
nych i doskonalej intuicji. Dru
gim piłkarzem był młodziutki 
Artur Kargol z Polonii Środa 
Śląska, który mimo drobnej po
stury zagrał poprawnie. Zda
niem trenera zaprezentował się 
nieźle. 

PUNkTY BEZ WALkI 
Bez niespodzianek zakoń

czyła się czwarta runda spotkań 
rewanżowej rundy II ligi koszy
kówki. W tej kolejce pauzowa
ły, prócz AZS Lublin, także ko
szykarki Orła Polkowice, które 
miały do rozegrania mecz z 
Karkonoszami Jelenia Góra. W 
związku z wycofaniem się tego 
zespołu Orzeł bez walki zdobył 
dwa duże i 20 małych punktów 
i zajmuje trzecie miejsce w ta
beli. 

Najbliższy mecz rozegrają 
we Wrocławiu z miejscowym 
AZS 

AWANSOWALI 
DO kADRY 

Tenisiści stołowi Górnika Po
Ikowice od zwycięstwa rozpo
częli rewanżową rundę rozgry
wek II ligi. W minioną sobotę 
pokonali zespół AZS Politech
niki Wrocław 8:2. Punkty zdo
byli Gołiriski i Milczarczyk po 
2,5 oraz Słowiński i Kurzac po 
1,5. 

Równie znakomicie wypadli 
najmłodsi reprezentanci Górni
ka startujący w Brzegu. Tam 
właśnie z udziałem blisko 120 
zawodników odbył się woje
wódzki tumiej Przeglądu Spor
towego. W młodzikach Monika 
Lesińska zajęła trzecie, a Iza 
Ziomek piąte miejsce. Wśród 
żaków szósty był Grzegorz 

Przybysz, a 10-ta Ewelina Ka
czor. Oni wszyscy wywalczyli 
awans do strefowego turnieju, 

który odbędzie się 14 lutego w 
Polkowicach. Na szczególne 
słowa uznania zasługuje występ 
Pauliny Miś . Spośród 30 zawod
niczek startujących w tej kate
gorii i będąc najmłodszą z nich 
wywalczyła 11 miejsce. Sukces 
jest tym cenniejszy, że był to jej 
pierwszy start w tak poważnej 
imprezie. 

Po turnieju ogłoszono skład 
kadry Dolnego Śląska. Znaleźli 
się w niej również nasi repre
zentanci: Monika Lesińska , Iza 
Ziomek, Ewelina Kaczor i Grze
gorz Przybysz. Od 4 lutego 
przebywać będą na zgrupowa
niu w Nowym Targu. 

BIEG DLA 
ZAkOCHANYCH 

14 lutego rozegrany zosta
nie piąty bieg zakochanych na 
dystansie 4 km. Prawo startu 
mają pary małżeńskie oraz mie
szane. Wszyscy w trakcie bil:
gu muszą trzymać się za rękę i 
mieć ukończone 17 lal Za 
pierwsze trzy miejsca zwycięz
cy otrzymają nagrody pienięż
ne. Główną nagrodą będzie 5-
dniowa wycieczka do Wenecji 
rozlosowana wśród wszystkich 
startujących par. 

W biegu zakochanych 
przedszkolaków maluchy będą 
miały do pokonania dystans 
500 metrów. Zwycięzcy trzech 
pierwszych miejsc otrzymają 
nagrody rzeczowe. Dodatkowo 
wśród startUjących rozlosowa
ne będą niespodzianki dla 10 
par, a dla wszystkich słodkie 
upominki. 
Start do głównego biegu o go
dzinie 17.30. Natomiast przed
szkolaki wystartują pół godziny 
wcześniej. 

Zgłoszenia przyjmowane 
będą w dniu zawodów do go-

dziny 16.45. Szczegóły - 845-
24-65 

LIGA 
ŚRODOWISkOWA 

23 stycznia rozegrano piątą 
kolejkę spotkań ligi środowisko
wej. Oto komplet wyników: 
Gwar-Poż Chocianów - Zespól 
Szkół 7:0 
FKS Isztwan - LZS Komomiki 
23:4 
Spółdzielnia Mieszkaniowa -
Zespól Szkół 1:8 
Blues Brathers - LZS Komorni
ki 9:5 
NSZZ Solidarność kopalni .. Po
Ikowice-Sieroszowice" - Kłos 
Moskorzyn 3:2 
ZZPPM - ZZPO (oba zespoły 
kopalni "Polkowice-Sieroszowi
ce") - 3:3 

Tabela 
1. Gwar-Poż 12 28:6 
2. NSZZ Solidarność 11 33:16 
3. ZZPPM 11 31:16 
4. ZZPD 10 40:16 
5. Kłos Moskorzyn 9 31:16 

W klasyfikacji na króla 
strzelców prowadzą dwaj repre
zentanci FKS Isztwan Tomasz 
Urbaniak i Daniel Bosacki ma
jący po 17 bramek na swoim 
koncie. 

5 lutego halowi piłkarze Cu
prum Polkowice wyjeżdżają do 
Gliwic, gdzie zmierzą się z tam
tejszą PA Nową. Będzie to mecz 
przełożony z 31 stycznia. 7 lu
tego natomiast w Lubinie po
dejmować będą gliwicki Sedtex. 

kONIAk W kADRZE 
Polkowickie szczypiornistki 

mają powody do dumy. 
Jedna z nich - Ania Koniak -
została powołana do Kadry Dol
nego Śląska . Wspólnie z repre
zentacją przebywać będzie od 
30 stycznia br. do 7 lutego br. 
na zgrupowaniu we Wleniu. 

Rundę rewanżową drugiej 
ligi Polkowiczanki rozpoczną od 
dwóch trudnych, wyjazdowych 
spotkań . 13.02 zmierzą się z 
liderem SMS Gliwice, a tydzień 
póżniej z wiceliderem AZS AWF 
Kraków. 

Stronę redaguje Andrzej Lech 
tel. 848-12-90 



A może trochę warzwek. .. 

Rajd po mydle ... ? 
Dla miłośników mocnych wrażeń legnicki Automobilklub przygotował 

nie lada atrakcję . Będzie nią V Rajd po Lodzie. Impreza ta wpisała się już 
na stałe do kalendarza wydarzeń naszego regionu. Głównym jej celem jest 
podniesienie umiejętności kierowców w warunkach ekstremalnych. Po
dobnie do poprzednich lat, także i w tym roku, do udziału w imprezie 
zaproszeni zostali zawodowi rajdowcy należący do czołówki startującej w 
mistrzostwach Polski. Mistrzowie kierownicy zaprezentują bezpieczne po
ruszanie się w zimowych warunkach, szczególnie wyprowadzanie samo
chodu z poślizgu . Odbędzie się także pokaz ratowania poszkodowanego w 
symulowanym wypadku samochodowym oraz omówione zabiegi reanima
cyjne. Ciekawostką tegorocznej edycji będzie pokaz ratownictwa medycz
nego w wykonaniu legnickiej strażaków. 

Rajd przeznaczony jest zarówno dla amatorów, jak i kierowców z 
licencjami zawodniczymi. Prócz tego podziału organizatorzy przewidują 
dodatkowo rozdział na kategorie kobiet i mężczyzn. 
Rajd po lodzie zaliczany jest do punktacji Samochodowych Mistrzostw 
Legnicy. 

- W przypadku braku mrozu impreza także dojdzie do skutku - zapew
nia Jerzy Janicki, prezes legnickiego Automobilklubu - Rajd odbędzie się 
po mydle. Jest to specyficzny półprodukt; mydło w proszku, biodegradalne 
szybko rozkładające się pod wpływem światla i obecności tlenu. Będzie to 
nawiązanie do tradycji rajdów bardzo populamych w Polsce lat międzywo
jennych. 

łmpreza rozpocznie się 30 stycznia na legnickim lotnisku. Jej początek 
o godzinie 10.00. Zgłoszenia przyjmowane będą w dniu zawodów od 
godziny 9.00. Od uczestników wymagany jest sprawny technicznie pojazd 
z ważnym przeglądem i ubezpieczniem. 

POSZłA W GÓRĘ 
Po naszej fotograficznej interwencji dotyczącej znaku drogowego 

przy ul. Paderewskiego (obok Domu Modlitewnego) jakby drgnęło. 
Leżąca na ziemi tabliczka infonnacyjna przesunięta została o kilka cen
tymetrów w górę. Widać aktywność służb drogowych rośnie razem z 
odwilżą. (ale) 

Z OTYłOŚCIĄ DO AQUAPARKU 
Zakład Rehabilitacji Leczniczej w Aquaparku zaprasza wszystkich 

mieszkańców polkowiekiego powiatu, bez względu na zadeklarowany Za
kład Opieki Zdrowotnej (MCZ lub ZZOZ), do korzystania z bezpłatnych 
zabiegów rehabilitacyjnych. Można z nich korzystać codziennie w godzi
nach od 7-2200 , a soboty od 12-2000• 

Zakład Rehabilitacji ponadto proponuje Su Dżak, Tsubo, akupresurę, 
elektropunkturę Ilaseroterapię . A więc leczenie najnowszymi urządzenia
mi I w oparciu o wielowiekowe doświadczenia narodów Dalekiego Wscho
du. Terapia proponowana jest w zakresie m.in.: zapalenia zwyrodnienia, 
nerwu kulszowego, urazu stawów i kręgosłupa miażdżycy, nadciśnienia i 
niedociśnienia , nikotynizmu i alkoholizmu. 

W oparciu o zgromadzoną wiedzę i doświadczenia prowadzone będzie 
leczenie chorób skóry, oczu, uszu, nosa i gardła . Choroby wrzodowej, 
zapalenia wątroby i trzustki. 

Zgłaszający się ze skierowaniem będą mogli skorzystać z konsultacji 
lekarskich w poniedziałki i piątki od 17.30 do 20.30 oraz środy od 16.30 do 
20.30. Poza tym Zakład poleca masaże suche, podwodne, gimnastykę 
korekcyjną. kompensacyjną. odchudzającą oraz kąpiele perełkowe, natrY
ski biczowe i wirówki. 
Rejestracja oraz dodatkowe Infonnacje - 845-27-70 wew. 211 . 

BIBLIOTEKA POLECA agencja l'cklamowa 
Powracamy do prezentowania recenzji 

książek polecanych przez Miejsko·Gminną 
Bibliotekę Publiczną. Przypomnijmy przy tej 
okazji , że placówka mieści się przy ul. Skal· 
ników 6 (wejście od Ociosowej) i czynna Jest 
w poniedziałki, wtorki, czwartki i piątki w ga
dzinach od 9·18.45 a w soboty od 9-15.00. 
Oto nasze propozycje; 
Pozycją dła dzieci jest książka "Proszę 
slonla" Ludwika Jerzego Kerna z 1996 
roku. 

Jest to fantastyczna opowieść o przy
godach małego chłopca i jego porcelanowe· 
go słonia . Sloń karmiony witaminami, które 
miał zjadać chłopiec, zaczyna rosnąć i staje 
się olbrzymem. Książka napisana jest z duo 
żym poczuciem humoru i obfituje w wiele 
wydarzeń . Nie Jest pozbawiona także ele
mentów napięcia emocjonalnego. 
Książka dla dorosłych to "Zimna Góra" 
Frazlera Charlesa - Warszawa - "Świat 
Książki" • 1998 r. 

"zImna Góra· to niezwykła opowieść o 
Inmanie, żołnierzu wojny secesyjnej, który 
dezerteruje z wojska i rozpoczyna wędrów· 
kę do swej ukochanej. Relacja o jego przy- I 
godach pelna jest mordów i gwałtów popel· I 
nionych zarówno przez wojska federalne, ca
fających się konfederatów, jak i wojennYCh 
maruderów. Tymczasem ukochana naszego 
bohatera, Ada, wraca na swoją doszczętnie 
spustoszoną ziemię I walczy o przetrwanie, 
Fabuła powieści w znacznej mierze kopiuje 
wzorzec .Odysei" i choć przywołuje na pa· 
mięć świat miniony, przemawia do człowie
ka naszych czasów. 
Biblioteka czynna będzie także w okresie 
ferII zimowych!!! 

Poikowlckl Ośrodek Kultury 
Sportu i Rekreacji "ImpresJa" ogła
sza konkurs ofert na najem Pub-u 
wraz z pomieszczenIami zaplecza 
mieszczącego się w Kinie przy 
ul. Dąbrowskiego 2 w Polkowicach. 

Oferta powinna zawierać m,in: 

- proponowane warunki najmu, 

- propozycje rozwoju działalności , 

- godziny otwarcia lokalu, 
- infonnację na temat doświadcze-

nia w prowadzeniu podobnej 
działalności. 

Oferty należy składać do 8.02.1999 r 
do godz. 1200. Rozstrzygnięcie oferty 
nastąpi 10.02.1999 r godz. 1CJOO. 
W konkursie mogą wziąć udział 
osoby, które wpłacą wadium w wy
sokości 1000 zł na konto POKSIR 
do 8.02.1999 r. godz, 1200 

Szczegółowe informacje dotyczące 
warunków konkursu, umowy najmu, 
wplacenia wadium, do odbioru w sie
dzibie POKSiR-u przy ul. K.B.Komin
ka 6 codziennie w godz. 8.00-15.00 
(w sekretariacie). 
1.Polkowicki Ośrodek Kultury Sportu 
i Rekreacji ..Impresja" ma prawo bez 
podania przyczyn odstąpić od prze
prowadzenia konkursu lub unieważ
nić go, 
2.Zastrzegamy możliwości nie wybra
nia żadnej ze złożonych ofert. 

Kącik serdeczności 

• Kochanemu mężowi Jerzemu Mroczko z 
okazji 20 rocznicy ślubu na/serdeczniejsze 
życzenia; dużo zdrowia, szczęścia i pomyśl· 
noścl w pracy przesyła kochająca tona. 

, Serdeczne podziękowania za wspaniałą 
atmosferę oraz szatoną studniówkę Sylwii 
Nadolsklej dziękuje Przemek 

• Z okazji urodzin prześlicznej córeczki, ser
deczne gratulacje oraz :tyczenia wszystlcie
go co najlepsze Marcie Klecha przesyłają 
przyjaciółki; Basia i Justyna 

to rÓwnie!: 
u lotki , broszury, f olde 
r y , kacalog i , wizytówki , 
papiery f irmowe , koperty. 

OD POMYS1U 
DO PROJEKTU 

NISKIE CENY! 
DOBRA JAKOŚĆ! 
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